
Zápis ze školské rady 

Gymnázium Palackého 191, Mladá Boleslav 

9. 4. 2024 

Přítomni: Za gymnázium: p. Pospíšilová, p. Rychtaříková, p. Holan 

Za zřizovatele: p. Pechanda, p. Moša 

Za rodiče: p. Chaloupková 

Zapsala: D. Chaloupková  

• 7. 4. proběhlo v Praze na Krajském úřadě jednání o mzdových prostředcích: -2 % pro 

nepedagogické pracovníky a -0,5 úvazku pro IT správce 

Cíl: vrátit 0,5 úvazku (jinde řeší až -3 a -4 úvazky) 

1 pracovník IT je z provozu na částečný úvazek 

p. Vácha = 150 tis. roční plat 

• Hřiště: žádost o 7,5 mil. Kč 

K 15. 8. se podávají žádosti na příští školní rok. 

G8 bude žádat: hřiště a kabinet jazykářů 

• Žádost v lednu o 4+2 mil. Kč na multimediální učebnu a sborovnu; do konce března mělo být 

rozhodnuto, dosud není 

• Pro nižší stupeň je třeba dokoupit učebnice tak, aby byly interaktivní 

• Po událostech na FF UK: 270 tis. na obnovu školního rozhlasu; pedagogové byli proškoleni 

• DIPSY: většina uchazečů se přihlásila elektronicky, 26 žáků papírově; celkem 254 uchazečů = 

rekordní počet; necelá polovina uchazečů zadala 2 školy, ne třetí. 

Problém s pozvánkami, několik přihlášek bylo třeba doplnit. 

Algoritmus výsledků prý ještě není doprogramovaný. 

• ERASMUS: p. Protivánková byla v Bologni: interaktivní aktivity, workshopy, předávání 

zkušeností od evropských kolegů; 1/3 je věnována IT technologiím = motivuje k jejih použití 

ve výuce 

2x Palermo, Budapešť 

Pobyt v Madridu: žáci + 2 pedagogové na výměnném pobytu 

• PH max o 5 % snížení = cca 40 hodin, což se odrazí ve volitelných předmětech, ne v běžných 

půlených hodinách 

AJ konverzace asi nemá v 7. a 8. ročníku smysl, protože většina studentů má certifikát. 

Návrh úprav ŠVP: volitelné předměty 

                                navýšit informatiku v nižším i vyšším stupni 

                                ŠR musí odsouhlasit 

• Zájezd do Paříže po 2 letech – v říjnu pro 40 žáků (jinak se jezdí do Itálie a Španělska) 

Na jaře se nenaplnil zájezd do Skotska kvůli vysoké ceně 

• Komplikace s provozem WC – o jarních prázdninách se objevily průsaky 

• Topení – zatím nebylo řešeno, na doporučení p. Moši lze oslovit p. Váchu 

• U vchodu a na hřišti jsou umístěné kamery, které nahrávají 

• Nejbližší akce ve škole: přijímačky, maturitní testy, ústní maturity, exkurze, sportovní kurz;  

15. 5. výsledky přijímaček (přijímá se 60 dětí) 

• Školní řád z posledního setkání ŠR bez problémů přijat 

 


